
 
 
Skolebestyrelsesmøde på Sønderskov-Skolen 
 

Dato: 31-01-2023 

Inviterede:  Jeppe Solløs Rasmussen, Christina Elkjær, Camilla Rudebeck Juhl, Fikret Abadzija, Anne Kastrup 

Pind, Laila Abdu Al Qader, Claus Bo Højgaard, Rasmussen, Christian Vejen Eriksen, Andreas 

Johansson (8X), Lucas Clausen  (8X) og Birgit Dyngby 

Fraværende: Studierejse: Ulla Lassen, Susan F. Kamstrup, Janne Dollerup Rasmussen 

Sted og 

tidspunkt: 

 

Lokale 21 kl. 17.00 

Referent: Christian Vejen Eriksen 

 

1.) Godt nytår! - Nytårskur for skolebestyrelsen, Velkommen til 2023. 

 

Referat 

Birgit giver et kort info, hvor det især fremhæves den store elevsøgning der opleves på 

Sønderskov-Skolen, og generelle interesse fra andre skoler. Vi opretter igen tre 0. klasser, og 

oplever på mange årgange stor søgning og lavt frafald – dejligt! 

 

2) Nyt fra elevråd og ledelse (herunder status omkring LEAPS fra ledelsen). Ingen deltagelse 

af medarbejderne ved dette møde grundet studierejse. 

Referat  

Elevråd: Der er kommet flere forslag til elevmillionen og fondsmidler 

• Kantine for 5-9. årgang 

• Græsareal til mellemtrinnet 

• Klatretræ til indskolingen 

• Svømmehal 

• Vandautomaten tilbage 

• Mere rengøring og papir og sæbe 

• Nye mål til fodboldbanen 

• Bedre kvalitet redskaber i idræt 

• Bordtennisbord til indendørs brug 

• Flere gynger 

• Volleyball-bane 

• Forbedret rundboldbane 

• Tennisbane 

• Tec-ball-bane 

 

Ønsker til trivsel: 

• Skraldepatrulje 

• Flere legetimer 

• Bedre stole og borde 

• Fælles morgenmad 

• Forbedret akustik i festsalen 

• Legerum 

• Afslapningsrum mellemtrin 

• Reparation af væg i 5B 

• BYOD på 4. årgang 

 



Der drøftes hvordan forhandlingen til elevmillionen kan gribes an.  
 

 

Ledelsen:  

• Birgit gennemfører tjek-ind-samtaler med alle medarbejdere.  

• 7/2 gennemføres et arrangement hvor hvert team skal komme med bud på besparelser. 

Det fremhæves at vores kerneopgave er eleverne 

• Der konstrueres fokus-bokse af skolens pedel 

 
Der forespørges om der kan spares penge ved øget rengøring af eleverne. Dette er ikke en 

mulighed, da det styres udefra, og udføres af et eksternt firma 

 

3) Kort orientering omkring det indsendte høringssvar v. Jeppe 

Referat Der er indsendt endnu et høringssvar om besparelser på kompetenceudvikling. 

 

Formanden udtrykker værdien ved indsendelse af svar, og forventer yderligere hen over året 

 

-------------------------------------------- 

 

Jeppe har været vært for de øvrige skolebestyrelsesformænd i Sønderborg Kommune. 11 ud af 17 

deltog. Der har været oplevet en god dialog. Gruppen mødes igen kort før næste FRO-møde, med 

henblik på at tale med én stemme. Det opleves generelt at skolerne er pressede på økonomi. Det 

er udtrykt, at Sønderskov-Skolen fremstår ”Flot og velholdt”. Der er meget der fungerer godt på 

Sønderskov-Skolen. Der ønskes en fælles IT-platform til kommunikation mellem formændene. 

Næste møde er 7/3 på Humlehøj-Skolen. 

 

4) Principper og retningslinjer v. Birgit. Vi forsætter med arbejdet/dokumentet 

Referat Elevfravær: Fravær er fravær, og det undersøges i hvert enkelt tilfælde om fraværets omfang, før 

der gives fri til ferier og lignende.  

 

Anti-mobbe-politik: gennemgået og tilrettet 

 

Ordensregler – i proces 

 

5) Besøg på Frelloskolen - herunder status omkring fondsansøgninger v. Jeppe m.fl 

Referat Der er vist billeder fra besøget 

 

God oplevelse, og mange punkter til inspiration. Der blev også sat fokus på, at vi på Sønderskov-

Skolen har mange gode tiltag og faciliteter allerede. 

 

6.) Information omkring procedureplan for forflyttelsesrunde (uden deltagelse af elevråd) v. 

Birgit 

 

Referat Birgit orienterer om kommende proceduregang 

7.) Evt. 

 7/2 er der fælles møde for K-forældrerådene, hvor indholdet bl.a. er skolens principper. Der 

bliver deltagelse af, og oplæg fra, formanden for Børne- og uddannelsesudvalget – Jesper 

Smaling.  

  

  

  



  

  

  

 

 

Venlig hilsen Jeppe og Birgit 


